
           Protokół z posiedzenia Komisji
          Rewizyjnej

             z dnia 4 czerwca 2020 r.  

DU-RM.0012.31.2019              

==================================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z planem pracy Komisji.
Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji  Patryk Trybulec
Porządek obrad: 1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2019 rok wraz z
opinią RIO o tym sprawozdaniu
2. Rozpatrzenie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2019 rok.

3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2019 rok.

4. Zaopiniowanie wykonania budżetu Miasta Czeladź za rok 2019

5. Opracowanie wniosków do Rady Miejskiej w sprawie Absolutorium dla Burmistrza z wykonania budżetu za

2019 rok.

 Czas trwania posiedzenia: 00:25 (15:00 do 15:25)
Frekwencja Radnych:

·Patryk Trybulec
·Barbara Wszołek
·Dariusz Pietrzykowski

Nieobecni:
·Jolanta Ptaś
·Jarosław Deleska

Pozostałe osoby:

• Skarbnik- Bogusława Tanhojzer

Ustalenia i Rozstrzygni  ęcia:  

Podjęcie uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 4 czerwca 2020 w sprawie wniosku o
udzielenie  absolutorium Burmistrzowi  Miasta  Czeladź za 2019 rok wraz  z  załącznikiem o opinii  Komisji
Rewizyjnej o wykonaniu budżetu.

P.Trybulec- Witam Państwa na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Witam panią Skarbnik. Dziś zajmiemy się
Rozpatrzeniem sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2019 rok wraz z opinią RIO o tym
sprawozdaniu
2. Rozpatrzenie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2019 rok.

3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2019 rok.

4. Zaopiniowanie wykonania budżetu Miasta Czeladź za rok 2019

5. Opracowanie wniosków do Rady Miejskiej w sprawie Absolutorium dla Burmistrza z wykonania budżetu za
2019 rok.



Skarbnik-  ogólne  dane,  wszystkie  materiały  zostały  otrzymane.  Wyniki  ubiegłoroczne  to  nadwyżka  w
wysokości  9  730  644,24  zł,  co  jest  wynikiem wykonania  dochodów w wysokości  172  087  318,44  zł  i
wydatków 162 356  692,20  zł  .  Istotnym wskaźnikiem dla  możliwości  zadłużenia  się  gminy  jest  różnica
między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi,w tamtym roku różnica ta wynosi 3 279 136,04 zł.
Przychody zrealizowane w tamtym roku to 13 081 856,72 zł, na co składało się 7 000 000 zł emitowane
obligacji oraz 6 081 856,72 zł  wolne środki z 2018 roku. Rozchody czyli  spłaty kredytów, spłaty pożyczki,
wykup papierów wartościowych na łączną kwotę 3 720 998,21 zł. Sprzedaż mienia została zrealizowana w
wysokości planu – zrealizowano na kwotę 24 295 598,08 zł, a plan założony to było 24 045 598 zł   Czyli o
250,000 zł zostało przekroczone. Otrzymaliśmy refundacji i środków z UE na łączną kwotę 15 045 000 zł-
dochody majątkowe.  Na zadania  bieżące przeznaczone 996 544,87 zł.  Stan zadłużenia  wynosi  34 787
423,01 zł na koniec roku 2019. 

P.Trybulec- sprawozdanie finansowe to będą podobne dane?

Skarbnik-  sprawozdanie finansowe to są bilanse,  ciężko się to czyta ponieważ to są same cyfry  i  one
wynikają z ksiąg budżetowych

P.Trybulec-  czy są pytania?Jak sytuacja  budżetowa wygląda dzisiaj,  wiemy jaka jest  sytuacja  w kraju?
Jesteśmy już po 3 miesiącach w sytuacji z koronawirusem 

Skarbnik- mając na uwadze dobrze wykonany budżet tamtego roku, zostało wolnych środków w wysokości
19 000 000 zl , z czego takich, których nie możemy ruszyć to jest ok. 1 650 000 zł. W tamtym roku pokazała
się nowinka, że środki za sprzedaż alkoholu i wydatki z tym związane oraz odpady gdyby wyszły na plus
czyli dochody byłyby większe niż wydatki to wolne środki nie można ruszyć. W związku z tym, że mamy ich
tak dużo, nie mamy problemów płynnościowych. Te problemy pojawią się lada chwila. Po udziałach jakie
wpłynęły do marca to w stosunku do ubiegłorocznego budżetu mamy 1 700 000 zł mniejsze wpływy, również
w  podatku  od  nieruchomości,  Firma  EPP  zalega  z  2  ratami.  Na  dniach  ma  wpłynąć  udział  za  maj.
Zobaczymy na ile zapowiedzi rządu się sprawdzą. Zobaczymy jak to się przełoży na kolejne miesiące. Teraz
nie jest dobrze. Płynność mamy zachowaną ponieważ mamy wolne środki. Rząd w tarczy antykryzysowej
nie za wiele pomaga samorządom. W tarczy 4.0, która zostanie wkrótce wprowadzona wprowadzi możliwość
większego zadłużenia  miasta  i  to  na  wydatki  bieżące.  Zawsze  najważniejszy  budżet  jest  bieżący,  czyli
przychody i wydatki bieżące. U nas zawsze jest to problem, mamy mało dochodów w stosunku do potrzeb.
Myślę że za miesiąc będziemy się spotykać i będziemy myśleć co będziemy obcinać z budżetu.

P.Trybulec- nadwyżka budżetowa wynika z niewykonania pewnych inwestycji w ubiegłym roku?

Skarbnik- tak, mnie cieszy wykonanie mniejszych wydatków. W ciągu jednego miesiąca straciliśmy 1 500
000  zł.

P.Trybulec  -Odczytanie  opinii  RIO  o  wykonaniu  budżetu  za  2019  rok.  Opiniowanie  sprawozdania  z
wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2019 rok. 

Głosowanie:

Za- 3
Wstrz-0
Przeciw-0
ilość członków w komisji: 5
ilość członków komisji podczas głosownia:3
Opinia pozytywna.

P.Trybulec-  przedstawienie  pkt.  2  porządku  obrad.  Rozpatrzenie  informacji  o  stanie  mienia  jednostki
samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2019 rok. Opiniowanie  Rozpatrzenie informacji o stanie mienia
jednostki samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2019 rok.



Głosowanie:

Za- 3
Wstrz-0
Przeciw-0
ilość członków w komisji: 5
ilość członków komisji podczas głosownia:3
Opinia pozytywna.

P.Trybulec- przechodzimy  do  punktu  nr  3  porządku  obrad  Rozpatrzenie  sprawozdania  finansowego
jednostki samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2019 rok. Opiniowanie  sprawozdania finansowego
jednostki samorządu terytorialnego Miasta Czeladź za 2019 rok.

Głosowanie:

Za- 3
Wstrz-0
Przeciw-0
ilość członków w komisji: 5
ilość członków komisji podczas głosownia:3
Opinia pozytywna.

P.Trybulec- Opiniowanie uchwały Komisji w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrza za rok
2019 . Odczytanie uchwały Komisji Rewizyjnej

Głosowanie:

Za- 3
Wstrz-0
Przeciw-0
ilość członków w komisji: 5
ilość członków komisji podczas głosownia:3
Opinia pozytywna.

P.Trybulec- punkt 5 porządku obrad Opracowanie wniosków do Rady Miejskiej w sprawie Absolutorium dla
Burmistrza z wykonania budżetu za 2019 rok. Podjęcie uchwały Komisji Rewizyjnej rady Miejskiej w Czeladzi
z dnia 4 czerwca 2020 w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Czeladź za 2019
rok z załącznikiem stanowiącym wniosek 

Głosowanie:

Za- 3
Wstrz-0
Przeciw-0
ilość członków w komisji: 5
ilość członków komisji podczas głosownia:3
Opinia pozytywna.

P.Trybulec-  Dziękuje  za  przedstawione  dane.  Cieszymy  się,  że  budżet  jest  dobrze  dysponowany.
Wyczerpaliśmy porządek obrad.  Zamykam posiedzenie Komisji Rewizyjnej.



Protokołowała

Milena Kubasik-Janicka                                                                                                             Przewodniczący

Patryk Trybulec

Data napisania protokołu : 05.06.2020

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........


